
Protokół  posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu
i Turystyki

Nr 14 /2005  w dniu 18 listopada 2005

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16.30  zakończono o godz. 18.30

L.p Imię i nazwisko                 Podpis
1. Przewodnicząca Komisji - Teresa Walewska Obecna

2. Wiceprzewodniczący Komisji – Jacek Brzostowski Obecny

3. Sekretarz Komisji - Andrzej Słoma Obecny

4. Grzegorz Pietrzycki Obecny

5. Krzysztof Migasiewicz Obecny

6. Andrzej Wieczorek Obecny

Nieobecni członkowie Komisji:
1. ______________________________

2. ______________________________

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:
1. Rafał Nadolny –w/z. Wlkp Woj. Konserw. Zabytków
2. Ireneusz Biniewski – dyrektor I LO
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI:

1.1. Przyjęcie porządku posiedzenia komisji.

1.2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji
1.3. Przyjęcie informacji Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków o zabytkach w powiecie

wągrowieckim.
1.4. Organizacja, formy pracy i działania wychowawczo – opiekuńcze w I LO w

Wągrowcu ( Posiedzenie odbyło się w I LO w Wągrowcu)..

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

2.   OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW.
Materiały przedstawione Komisji stanowią załącznik do protokółu.

.
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3.    SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI.

Ad. 1.3. Informację o zabytkach w powiecie wągrowieckim udzielił Komisji Rafał Nadolny
w/z. Woj. Konserwatora Zabytków.

W roku 2003 przeprowadzono spis inwentaryzację zabytków w województwie, województwie
tym w powiecie wągrowieckim. Rafał Nadolny podkreślił, że stan zabytków nie jest zadawalający.
W powiecie jest ponad 2200 obiektów zabytkowych. Problem stanowią obiekty będące własnością
Agencji Rolnej.

Powiat winien sporządzić do roku 2007 ewidencję zabytków, w ramach programu opieki nad
zabytkami.

Nowością jest tworzenie Parków Kulturowych.
Rafał Nowacji odpowiadał na pytania członków Komisji dot.: dotacji na remont zabytków,

jakie obiekty są szczególnie zagrożone w powiecie. Andrzej Wieczorek zwrócił uwagę na
niedoskonałość ustaw dot. ochrony zabytków.

Ad. 1.4. Dyrektor I LO Ireneusz Biniewski omówił zadania szkoły w zakresie oddziaływań
opiekuńczo – wychowawczych, które przedłożył Komisji w formie pisemnej. Program został
opracowany w porozumieniu z Radą Rodziców i Samorządem Uczniowskim.

Dyrektor stwierdził, że w szkole problem wagarów, narkotyków w zasadzie nie istnieje.
Wprowadzone ograniczenia poważnie ukróciły ten problem._

________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________
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5.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI.

5.1. Zapytania

       ________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

5.2   Opinie

. _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

      5.3  Stanowiska
.
Komisja pozytywnie oceniła działania wychowawczo – opiekuńcze w I LO w Wągrowcu.

_________________________________________________________________

      _________________________________________________________________
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_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

_________________________________________________________________

     _________________________________________________________________

_________________________________________________________________

   Protokołował:                                                           Przewodnicząca Komisji:

                                                                                                           
             /Andrzej Słoma/                                                               /Teresa Walewska/

Protokół został  podpisany przez Przewodniczącą i Sekretarza Komisji.

 


